
Zápis č. 19/2024 
ze zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Újezd  

dne 24. 4. 2024 
 

Přítomni: Václav Drahorád, Jana Draštíková, Ing. Zdeněk Hromádka, Ivan Křížek, Hana 

Petrová, Jiří Pitrman (příchod v 18.22 hodin), Ing. Filip Ranoš, Mgr. Ilona Šimková, Jiří 

Vlach  

Omluven: Jan Bednář, Dana Zdeňková 

Nepřítomen: - 

Hosté: viz prezenční listina  

Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 17.31 hodin dne 24. 4. 2024 v zasedací místnosti 

hasičské zbrojnice, Nad Statkem č. p. 580.  

Starosta přítomné přivítal a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že členové 

zastupitelstva obdrželi pozvánku a materiály v řádném termínu. Upozornil, že se provádí 

audiovizuální záznam dnešního jednání. 

Dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že je v době zahájení 

přítomno 8 členů (Jiří Pitrman přišel v 18.22 hodin) z celkového počtu všech 11 členů 

zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Starosta přítomné požádal o dodržování jednacího řádu ZMČ Praha-Újezd, zejména 

3 minutový časový limit diskusních příspěvků. 

1.    Schválení programu zasedání 

Starosta seznámil přítomné s následujícím návrhem programu:   

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Volba návrhového výboru 

4. Žádost občanů o zařazení bodů do programu jednání zastupitelstva 

a) Zlepšení objektivity a vyváženosti Zpravodaje  

b) Porušení etického kodexu zastupitele 

5. Výbor stavební a pro životní prostředí 

a) Změna počtu RD v projektech Park Újezd 6 a 7 

b) Podkladová studie lokality „Trojúhelník“ 

c) Stavba č. 0101 TV Újezd, Etapa 0004 Komunikace – rozšíření komunikace 

Formanská 

d) Lokalita V Potocích – změna projektu ze samostatných vil na dvojdomy 

6. Zápis z jednání finančního výboru 

7. Úprava rozpočtu k 04/2024 

8. Schválení obnovení termínovaných vkladů 

9. Informace o rozhodnutích starosty 

10. Žádost o poskytnutí sponzorského daru pro Policii ČR, Obvodní ředitelství policie 

Praha IV 

11. Žádost o poskytnutí sponzorského daru pro Městské sdružení hasičů HMP 

12. MŠ Formanská – předání do užívání venkovních herních prvků 

13. Schválení převodu hmotného majetku – stavba č. 0101 TV Újezd, etapa 0011, Nad 

Výpustí 

14. Technické služby Újezd s.r.o. – schválení smlouvy o údržbě komunikací a zeleně 

15. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 18/2024  

16. Různé 

a) Termín zasedání ZMČ – 22. května 2024 
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Starosta navrhl doplnit program o bod s názvem „Žádost občanů o zařazení bodu do 

programu jednání zastupitelstva – Odvolání a jmenování ředitelů ZŠ Formanská“ a zařadit 

ho jako bod č. 5. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

Žádné další návrhy na doplnění nebo změnu programu jednání nebyly vzneseny. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje program jako celek. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl určit ověřovatele zápisu pana Ivana Křížka a pana Jiřího Vlacha. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje ověřovatele zápisu Ivana Křížka a Jiřího 

Vlacha. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

3.    Volba návrhového výboru 

Starosta navrhl určit jako členy návrhového výboru Jiřího Vlacha, Ing. Zdeňka Hromádku a 

Mgr. Ilonu Šimkovou. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje návrhový výbor ve složení Jiří Vlach, Ing. 

Zdeněk Hromádka a Mgr. Ilona Šimková. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat 

4.  Žádost občanů o zařazení bodů do programu jednání 

zastupitelstva 

Starosta uvedl, že městská část Praha-Újezd obdržela žádost občanů o zařazení bodu na 

jednání zastupitelstva. Žádost obsahuje dva body: a) Zlepšení objektivity a vyváženosti 

Zpravodaje a b) Porušení etického kodexu zastupitele. 

a) Zlepšení objektivity a vyváženosti Zpravodaje 

Starosta přečetl důvod žádosti občanů: 

„V poslední době došlo k několika případům publikování neobjektivních a nepravdivých 

informací ve Zpravodaji vydávaného MČ Praha-Újezd bez možnosti vyjádření dotčených 

stran. Konkrétně v čísle 1/2024 se jedná o informace uvedené v rubrice „Slovo starosty“ a 

„Slovo místostarostky“, kdy byly uvedené zjevné nepravdy. Například, že občané 

nespokojeni s volbou nové ředitelky ZŠ Formanská si zaplatili televizní spoty, útočili na 
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nezletilého syna starosty a další. Naopak nikde nebylo uvedeno, že ZHMP schválilo na 

svém zasedání dne 20. 2. 2024 usnesení na prošetření konkursního řízení a jmenování 

ředitelky ZŠ Formanská. Dále, že paní Mgr. Helena Patáková nesplnila zadání 

konkursního řízení, opsala podstatnou část předložené koncepce a ještě před svým 

jmenováním rozesílala zaměstnancům ZŠ Formanská informaci, že bude na 100 % 

jmenována ředitelkou. 

Výše uvedená fakta mají negativní dopad na důvěru občanů v informace poskytované 

městskou částí a ukazují na jednostranné informování veřejnosti za finanční prostředky 

všech občanů MČ Praha-Újezd (dle schváleného rozpočtu MČ na rok 2024 je alokovaná 

částka v kapitole Klíč, Zpravodaj, Kronika ve výši 515 000 Kč).“ 

Starosta vyzval členy zastupitelstva k diskusi. 

Jiří Vlach uvedl, že souhlasí se zajištěním vyšší objektivity a rovného prostoru pro 

vyjádření všech relevantních stran s cílem zlepšit informovanost a zapojení občanů, dále 

že by zavedl rubriku pro názory občanů a podporuje zajištění nezávislých a ověřených 

informací a zvýšení kvality informačních služeb poskytovaných občanům. 

Ing. Filip Ranoš uvedl, že Zpravodaj není informační server, je vydáván pouze 4 x ročně, 

nemá pevná data vydání, poskytuje informace zejména o historii, o úřadu…, lze uvažovat 

o pravidelných rubrikách. Neměl by sloužit jako bitevní pole. Poptávka po informacích ve 

Zpravodaji nebo na webových stránkách či v zastupitelstvu se mění a má smysl se 

posunout. Zpravodaj nemůže sloužit k aktuálním reakcím, jelikož se jedná o čtvrtletník. 

V článcích uveřejněných ve Zpravodaji nenalezl nic, co by urazilo konkrétní osobu dle 

tiskového zákona.  

Ivan Křížek uvedl, že by si dokázal představit rubriku názory občanů s určeným 

maximálním počtem znaků. 

Mgr. Ilona Šimková vznesla dotaz, jakým způsobem se bude limitovat rubrika názory 

občanů, kdo dostane či nedostane prostor. Řešením by mohlo být diskusní fórum na 

webové platformě. 

Starosta uvedl, že členové zastupitelstva mají ve Zpravodaji svou rubriku, kam mohou 

psát své příspěvky. Dále se vyjádřil k důvodům žádosti občanů s tím, že si za svými slovy 

uvedenými ve Zpravodaji stojí, nikoho v článku konkrétně nejmenoval a v souvislosti 

s nezletilým synem podal trestní oznámení. Co se týče koncepce paní Patákové, má 

vypracovaný znalecký posudek, ve kterém je uvedeno, že se o plagiát nejedná. MHMP 

konkursní řízení řešil na 2 jednáních, na 2. byla určena mediátorka, která oslovila 

městskou část, ředitelku školy a rodiče, kteří ji odmítli. 

Místostarostka paní Jana Draštíková uvedla, že ve svém článku nikoho nejmenovala, 

napsala ho tak, jak to cítila a dále se k tomuto nebude vyjadřovat. 

Starosta vyzval k diskusi přítomné občany. 

Pan Smékal: v rozpočtu městské části je částka určená na kroniku, Zpravodaj a Klíč ve 

výši 515 000 Kč. Městská část má poskytovat servis dle tiskového zákona, občané mají 

dostávat objektivní informace. Požádal o umístění odkazu na znalecký posudek, že práce 

paní Patákové není plagiát. Dále navrhl zavést kodex redakční rady a vyzval členy 

zastupitelstva, aby se vyjádřili, jak vnímají objektivitu a vyváženost Zpravodaje. 

Ivan Křížek: výměna informací je důležitá věc, v tištěné formě to bude složité po stránce 

upřednostňování příspěvků, možností je umístit názory občanů na webové stránky MČ. 
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Jiří Vlach: souhlasím s panem Křížkem 

Hana Petrová: informace jsou v zápisech ze zasedání ZMČ, kde jsou uváděny odpovědi 

na dotazy občanů. 

Další zastupitelé se nevyjádřili nebo se již vyjádřili, viz výše. 

Paní Švarcová: k předchozím sdělením uvedla, že Zpravodaj je médium distribuované do 

schránek, ale pro zápis ze zasedání si občané musí tzv. „dojít“. Rodiče neodmítli mediaci, 

ale právník vyhodnotil, že nepovažuje mediaci za účelnou. Vyjádření mediátorky pošle na 

e-mailovou adresu info@praha-ujezd.cz. 

Pan Tuček: cituje § 4a tiskového zákona týkající se povinnosti vydavatele periodického 

tisku územního samosprávného celku. Dále vznesl dotaz, proč jsou mazány 

(cenzurovány) zprávy na facebooku městské části. 

Starosta: vydal pokyn k smazání některých komentářů, kdy se jednalo o nevhodné zprávy, 

které se netýkaly zveřejněných příspěvků. 

Paní Radmilovič: sdělení paní místostarostky ve Zpravodaji je jistě podložené a žádá o 

zaslání podkladů, ze kterých vycházela. 

Paní Hendrychová: kde mají občané diskutovat a vyjádřit se, když se diskuse na 

facebooku mažou, na webových stránkách diskusní fórum není a Zpravodaj to 

neumožňuje. 

Filip Ranoš: facebook není diskusní fórum, je to informační kanál a zavedení diskusní 

platformy není povinností městské části. 

 

Pan Jiří Vlach navrhl usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí potřebu zajištění vyšší objektivity a rovného prostoru pro vyjádření 

všech relevantních stran ve Zpravodaji městské části Praha-Újezd, s cílem zlepšit 

informovanost a zapojení občanů, 

II. stanovuje zavedení rubriky pro názory občanů ve Zpravodaji městské části Praha-

Újezd, která bude zahrnovat pravidelné příspěvky od občanů a zajistí rovné 

zastoupení různých názorů, s okamžitou platností, 

III. stanovuje zahájení procesu přijetí nového kodexu redakční praxe do tří měsíců od 

data tohoto zasedání, který bude podporovat zajištění nezávislé a ověřené 

informace a zvýší kvalitu informačních služeb poskytovaných občanům. 

pro: 2 členové (Jiří Vlach, Ivan Křížek) 
proti: 0 členů 
zdržel: 6 členů (Ing. Zdeněk Hromádka, Hana Petrová, Jana Draštíková, Václav Drahorád, 
Mgr. Ilona Šimková, Ing. Filip Ranoš) 
Návrh nebyl přijat 

Starosta navrhl usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí žádost občanů na zlepšení objektivity a vyváženosti Zpravodaje 

městské části Praha-Újezd, 

mailto:info@praha-ujezd.cz


5 
 

II. konstatuje, že městská část Praha-Újezd vydává Zpravodaj MČ v souladu se 

zákonem č. 46/2000 Sb., o právech a povinnostech při vydávání periodického tisku 

a o změně některých dalších zákonů (tiskový zákon). 

pro: 6 členů (Ing. Zdeněk Hromádka, Hana Petrová, Jana Draštíková, Václav Drahorád, 
Mgr. Ilona Šimková, Ing. Filip Ranoš) 
proti: 0 členů 
zdržel: 2 členové (Jiří Vlach, Ivan Křížek) 
Návrh byl přijat. 

b) Porušení etického kodexu zastupitele  

Starosta přečetl důvod žádosti občanů: 

„1. Starosta Václav Drahorád jako člen statutárního orgánů sportovního klubu SK Újezd 

Praha 4, z. s., neoznámil před hlasováním zastupitelstva městské části Praha-Újezd (dne 

20. 3. 2024) o poskytnutí mimořádného příspěvku tomuto klubu (Zápis č. 18/2024, body 

10, 11 a 12) svůj střet zájmů, což je v rozporu s bodem 8 (Střet zájmů) a bodem 12 

(Ohlášení zájmů) etického kodexu, které požadují, aby zastupitelé ohlásili a zdrželi se 

hlasování v případech, kdy existuje střet zájmů. 

2. Místostarostka Jana Draštíková neoprávněně a bez důkazů nařkla ve Zpravodaji č. 

1/2024 městské části Praha-Újezd občany, kteří vyjádřili nesouhlas se jmenováním nové 

ředitelky ZŠ Formanská, že si zaplatili televizní spoty. Dále je, opět bez předložených 

důkazů, obvinila na zasedání Zastupitelstva MČ Praha-Újezd dne 20. 3. 2024 z úmyslného 

poškození serveru ZŠ Formanská. Tato jednání jsou v přímém rozporu s Obecnými 

zásadami 2 a 3 etického kodexu, které zdůrazňují odpovědnost zastupitelů vůči veřejnému 

zájmu a požadují zdržení se jednání, jež by ohrozila důvěryhodnost mandátu a městské 

části.“ 

Starosta v souvislosti s možným porušením etického kodexu zastupitele předložil právní 

analýzu svého možného střetu zájmu zpracovanou advokátní kanceláří Hlaváček & 

Krampera. Dle jejího názoru nelze dovozovat porušení střetu zájmu při projednávání 

otázek týkajících se žádostí Spolku, v němž vykonává funkci člena výkonného výboru 

Spolku. „Pan Václav Drahorád není osobou, která by Spolek ovládala ve smyslu 

ustanovení § 74 zákona o obchodních korporacích, ani osobou, která by z eventuálního 

prospěchu Spolku mohla mít jakýkoliv prospěch či výhodu.  

Při posuzování porušení střetu zájmů veřejných funkcionářů je nezbytné posuzovat také 

individuální skutečnosti konkrétního případu, a to zejména ve smyslu obecné známosti 

daných skutečností. Advokátní kancelář má v daném případě za to, že účast pana Václava 

Drahoráda ve Spolku je v rámci místních poměrů známá, a to zejména ostatním členům 

zastupitelstva městské části Praha-Újezd, kteří žádosti Spolku posuzovali.  

Advokátní kancelář nemůže v rámci daného stanoviska vyloučit odlišné posouzení střetu 

zájmu a na to navazující nesplnění notifikační povinnosti ve smyslu ustanovení zákona o 

střetu zájmu příslušnými správními orgány, avšak má za to, že i pokud by došlo ze strany 

těchto orgánů k vyhodnocení porušení notifikační zákonné povinnosti pana Václava 

Drahoráda, nemělo by dané porušení mít vliv na zákonnost přijatých usnesení 

zastupitelstva městské části Praha-Újezd týkajících se žádostí Spolku.“ 

 

18.22 hodin přišel pan Jiří Pitrman. 
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Starosta k výše uvedenému vyjádření uvedl, že v průběhu zasedání zastupitelstva 

informaci o tom, že je členem výkonného výboru spolku sdělil.  

Dále uvedl, že stejná situace, týkající se možného střetu zájmu a porušení etického 

kodexu by dle výše uvedeného sdělení občanů mohla nastat i v situaci, kdy členové JSDH 

a SDH Praha-Újezd hlasují v případech schválení finančních příspěvků určených na 

činnost místních hasičů. 

Místostarostka paní Jana Draštíková uvedla, že si neuvědomuje, že někoho obvinila 

z poškození serveru. Celá věc je v šetření a po jeho výsledku se k dané situaci vyjádří. 

 

Starosta vyzval k diskusi. 

Ing. Filip Ranoš uvedl, že etický kodex zastupitele vznikl již před 20 lety a obsahuje 

formulaci „měl by se zdržet“. Že je starosta členem výkonného výboru SK Újezd je 

všeobecně známé stejně jako že je Ivan Křížek starostou SDH. Jeho názor je, že etický 

kodex porušen nebyl. 

Ivan Křížek vyzval ke zklidnění situace, objektivita je citlivá věc. Uvedl, že je starostou 

SDH, do kterého investoval své peníze i svůj čas. Věnuje se edukaci mládeže a 

požárnímu sportu, ze schválených příspěvků pro dobrovolné hasiče nemá žádný 

prospěch. 

Paní Švarcová: k vyjádření pana Křížka uvedla, že se nejedná o osobní útok, ale o 

transparentnost. Dále uvádí, že v právní analýze, kterou předložil starosta, je uvedeno, že 

nelze vyloučit odlišný názor na střet zájmu. Z důvodu transparentnosti by mělo být 

v zápisu ze zastupitelstva uvedeno, že se zdržel hlasování a proč. 

Pan Smékal uvedl, že kodex zastupitele obsahuje ohlášení střetu zájmu. Ne všichni jsou 

obeznámeni s tím, kdo je členem spolku. Dále citoval ze zásad etického kodexu a uvedl, 

že paní Draštíková by měla mít informace, které prezentuje, ověřené. Vnímá to tak, že 

znevažuje svůj mandát. Vyzval, aby se omluvila ve Zpravodaji a na facebooku a dále 

vyzval členy zastupitelstva, aby se k porušení etického kodexu vyjádřili. 

Jiří Pitrman: nevidím žádný problém, paní Draštíková má ve Zpravodaji svůj sloupek, pod 

kterým je podepsaná. 

Jana Draštíková uvedla, že se omluví v tisku, a že se nebude dále k tomuto bodu 

vyjadřovat. 

Další zastupitelé se nevyjádřili nebo se již vyjádřili, viz výše. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí: 

a) připomínky občanů k možnému porušení etického kodexu zastupitele, 

b) vyjádření starosty k možnému střetu zájmu podaného na základě právní analýzy ke 

střetu zájmů vypracované advokátní kanceláří AK Hlaváček & Krampera, s. r. o. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: Jiří Vlach 
Návrh byl přijat. 

5. Žádost občanů o zařazení bodu do programu jednání 

zastupitelstva – Odvolání a jmenování ředitelů ZŠ Formanská  
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Starosta uvedl, že městská část obdržela žádost občanů o zařazení bodu do programu 

jednání zastupitelstva týkající se odvolání a jmenování ředitelů ZŠ Formanská, ve které 

žádají o informační přehled; komunikaci s MHMP; plán řešení a finanční rizika a přečetl její 

znění: 

„Existuje závažné podezření, že odvolání ředitele ZŠ Formanská, Mgr. Tomáše Kunsta, 

k 1. 3. 2024 nebylo provedeno v souladu se zákonem č. 561/2004 a mohlo tak dojít 

k prodloužení jeho funkčního období o dalších 6 let. Současně k tomuto datu byla Mgr. 

Helena Patáková jmenována novou ředitelkou téže školy. Tento stav vyžaduje okamžité 

řešení“. 

Starosta uvedl, že městská část obdržela dne 3. 4. 2024 výzvu MHMP o zjednání nápravy 

týkající se rozhodnutí starosty o jmenování ředitelky ZŠ Formanská a o odvolání ředitele 

ZŠ Formanská. Vzhledem k odborné právní problematice a závažnosti věci si městská 

část nechala pro jistotu vypracovat dvě právní stanoviska advokátních kanceláří, které 

nezávisle na sobě dospěly k následujícím závěrům: 

Advokátní kancelář Šťovíček, s. r. o. 
1. Odvolání jako takové představuje zánik práv a povinností odvolaného ředitele školy. 

Jeho funkční období skončilo ve 24:00 dne 29. února 2024. Do tohoto okamžiku 

mohl vykonávat veškerá práva a povinnosti dle pravomocí mu svěřených. Uplynutím 

tohoto okamžiku již byl dokonán akt odvolání, tedy od okamžiku 00:00 dne 1. března 

2024 a dále bylo ono odvolání účinné a došlo k zániku práv a povinností odvolaného 

ředitele školy, které by na pozici ředitele školy jinak měl. 

2. Domníváme se, že starosta městské části Praha-Újezd postupoval v souladu 

s právními předpisy upravujícími vyhlášení konkursního řízení, jmenování nového 

ředitele školy a odvolání stávajícího ředitele školy, když byly veškerá časová období 

a jiné zákonné požadavky dodrženy a řádně splněny. Odvolání ředitele školy Mgr. 

Tomáše Kunsta, ke kterému došlo dne 9. ledna 2024, se stalo uplynutím jeho 

šestiletého „funkčního období“ v okamžiku 24:00 dne 29. února 2024 nebo 00:00 

dne 1. března 2024 účinným a jako takovým souladným se zákonem. 

 

Advokátní kancelář Bělina & Partners, s. r. o. 
1. Výzva Magistrátu hlavního města Prahy ze dne 3. dubna 2024, č. j.: MHMP 

613460/2024, je v rozporu s ustanovením § 110 odst. 5 ZHMP, které z dozorové 

činnosti dle § 110 odst. 1 až 4 ZHMP vylučuje mimo jiné případy porušení předpisů 

pracovního práva. 

2. Předchozí ředitel byl dle našeho názoru platně odvolán a stávající ředitelka platně 

jmenována a její pracovní poměr na místě ředitelky, potvrzený i faktickým výkonem 

práce na tomto pracovním místě, platně trvá. 

3. Za stávající situace, kdy je platné jak jmenování nové ředitelky, tak odvolání 

původního ředitele, lze navrhnout, aby bylo pouze adekvátně reagováno na výzvu 

Magistrátu hlavního města Prahy v duchu argumentů uvedených v rámci tohoto 

stanoviska. 
 

Starosta uvedl, že městská část na základě výše uvedených stanovisek zaslala MHMP 

své vyjádření s tím, že nebude rušit rozhodnutí starosty, neboť se domnívá, že jsou 

právoplatná. Mgr. Tomáš Kunst dále svůj pracovní poměr ukončil Dohodou o rozvázání 

pracovního poměru ke dni 26. 3. 2024, jejíž součástí je konstatování, že zaměstnanec byl 

odvolán z funkce ředitele k 29. 2. 2024. 
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Ing. Filip Ranoš uvedl, že právní rozbory ho přesvědčily, že rozhodnutí starosty jsou 

platná, a že MHMP nemá právo žalovat městskou část u soudu. Dále shrnul průběh 

konkursního řízení, který je popsán ve výzvě  MHMP a citoval § 166 školského zákona. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. 

Paní Hendrychová: kdy městská část obdržela výzvu z MHMP? 

Starosta: bylo doručeno do datové schránky MČ dne 3. 4. 2024 

Pan Smékal: jsou obě právní kanceláře nezávislé nebo se podílely na rozhodnutích 

starosty č. 1 a 3 z roku 2024? Městská část by měla předejít problémům a vést jednání 

s dotčenými osobami, aby nenastala situace dvojvládí. 

Starosta: právní kanceláře se nepodílely na rozhodnutích starosty; konkursní řízení se 

stále řeší na úrovni PČR, kam bylo podáno trestní oznámení, členové konkursní komise již 

byli vyslechnuti; jsou dva právní názory hl. m. Prahy vs. městské části a městská část 

bude čekat na výsledek posouzení. 

 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí žádost občanů týkající se odvolání a jmenování ředitelů ZŠ 

Formanská,  

II. bere na vědomí právní stanoviska vypracovaná advokátními kancelářemi Bělina & 

Partners advokátní kancelář, s. r. o. a Šťovíček: Šťovíček, advokátní kancelář, s. r. 

o. k posouzení souladu rozhodnutí starosty městské části Praha-Újezd č. 1/2024 a 

č. 3/2024 ze dne 9. ledna 2024 se školským zákonem na základě výzvy Magistrátu 

hl. m. Prahy ze dne 3. dubna 2024 o zjednání nápravy, 

III. bere na vědomí informaci starosty, že na základě výše uvedených právních 

posudků nepřistoupí ke zjednání nápravy rozhodnutí starosty městské části Praha-

Újezd č. 1/2024 a č. 3/2024 ze dne 9. ledna 2024. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Mgr. Ilona Šimková) 
Návrh byl přijat. 

6. Výbor stavební a pro životní prostředí 

Předseda výboru stavebního a pro životní prostředí Ing. Filip Ranoš informoval o jednání 

výboru, který proběhl dne 16. 4. 2024. 

a) Změna počtu RD v projektech Park Újezd 6 a 7 

Předseda výboru Ing. Filip Ranoš uvedl, že městská část obdržela žádost společnosti 

Tempus Development, a. s., o úpravu smluv o spolupráci uzavřených v roce 2022 v 

souvislosti s výstavbou v lokalitách Park Újezd 6 a 7. Důvodem žádosti je změna kapacit 

rodinných domů v jednotlivých lokalitách. Park Újezd 6 nově obsahuje 25 řadových 

rodinných domů (původně bylo 39 řadových RD) a Park Újezd 7 nově obsahuje 12 

řadových rodinných domů a 16 pozemků pro samostatné rodinné domy (původně bylo 20 

RD). Zástavba se nemění, mění se etapizace. 
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Starosta informoval o konkrétních změnách ve smlouvě – snížení počtu rodinných domů z 

původního počtu 39 na 25, snížení hrubé podlahové plochy z původních 8 842 m2 na 

5 747 m2 a snížení odměny MČ z původních 4 421 000 Kč na částku 2 873 500 Kč. Dále 

uvedl, že již bylo uhrazeno 10 % z původně požadované částky (442 100 Kč), což bylo již 

započteno a nebude se vracet. 

 

Výbor stavební a pro životní prostředí žádost projednal a doporučil uzavřít dodatek 

smlouvy o spolupráci na lokalitu Park Újezd 6 dle upravených hrubých podlažních ploch. 

 

Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. K bodu nebyly podány připomínky či 

dotazy. 

 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí žádost společnosti TEMPUS DEVELOPMENT, a. s. o souhlas s 

úpravou záměrů Park Újezd 6 a Park Újezd 7, spočívající v přesunutí části 

řadových rodinných domů z etapy Park Újezd 6 do etapy Park Újezd 7,  

II. souhlasí s navrženou úpravou záměrů Park Újezd 6 a Park Újezd 7, 

III. schvaluje Dodatek č. 1 Smlouvy o spolupráci č. 2209_001 ze dne 8. 12. 2022 

uzavřenou se společností NAVETINA a.s., IČ: 276 32 521, a společností TEMPUS 

INVESTMENT a.s., IČ: 273 79 078, obě se sídlem V Parku 2294/4, Praha 4 – 

Chodov, týkající se snížení počtu rodinných domů v lokalitě Park Újezd 6 a s tím 

související snížení hrubé podlahové plochy rodinných domů a snížení odměny pro 

městskou část na novou částku ve výši 2 873 500 Kč, 

IV. ukládá 

a) starostovi podepsat Dodatek č. 1 Smlouvy o spolupráci č. 2209_001 ze dne 8. 12. 

2022 dle bodu III. tohoto usnesení, 

b) předložit dodatek Smlouvy o spolupráci č. 2209_004 ze dne 8. 12. 2022 do příštího 

ZMČ. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

b) Podkladová studie lokality „Trojúhelník“ 

Předseda výboru Ing. Filip Ranoš informoval o finální verzi podkladové studie lokality 

„Trojúhelník“ (nezastavěné území mezi ulicemi Formanská a Josefa Bíbrdlíka). Studie je 

podmínkou pořízení změny ÚP zkráceným postupem, která má mj. umožnit směnu 

pozemků pro realizaci lokálního centra s veřejnou vybaveností a lepší dopravní obsluhu 

lokality. Městská část se k žádosti o změnu ÚP připojila. 

Dále na situaci okomentoval současný stav předmětného území v souvislosti 

s plánovanými a požadovanými změnami. 

Výbor stavební a pro životní prostředí vzal žádost na vědomí. 
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Starosta dále uvedl, že plocha VV při Formanské ulici je předmětem sporu mezi HMP a 

Státním pozemkovým úřadem, ve kterém je městská část účastníkem řízení. Je podána 

žaloba na určení vlastnického práva a další jednání soudu je nařízeno na 14. 5. 2024. 

 

Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. 

Paní Haklová: má městská část nastaveny nějaké regulace týkající se maximální výšky 

domů?  

Ing. Filip Ranoš: 3 + ustupující patro, přepočítává se podle koeficientů zastavěnosti 

Pan Doleček (zástupce atelieru Archum architekti): jedná se o podkladovou studii 

z hlediska hmoty, po změně ÚP se bude znovu vše projednávat ve výboru stavebním a 

pro životní prostředí a v ZMČ. Výška budov by měla odpovídat stávajícím výškám domů 

v dané lokalitě. 

   

Paní Radmilovič: kolik se předpokládá v dané lokalitě obyvatel, studie z roku 2021 uvádí 

720 obyvatel a kolik projektů je v současné době aktivních? 

Ing. Filip Ranoš: jedná se o podkladovou studii pro změnu územního plánu, která údaj o 

počtu obyvatel neobsahuje. Informace o projektech v lokalitě projednávalo ZMČ na svém 

jednání v 11/2022. 

 

Paní Švarcová: bude zafixováno kulturní centrum, v projektech se posouvá; mění se 

počet domů, kdy bude jejich počet zafixován;  kdy se budou moci k projektu vyjádřit 

občané? 

Ing. Filip Ranoš: jedná se o stabilizaci komunikace, další zakreslení není závazné; počet 

domů bude zafixován až se žádostí o stavební povolení. Uzavřenými smlouvami o 

spolupráci má městská část fixované hrubé podlahové plochy. 

Pan Doleček (zástupce atelieru Archum architekti): počet domů se v rámci jednotlivých 

etap přeskupil, ale z globálního hlediska se nic nemění, přeskupují se domy z etapy 6 do 

etapy 7; až budou etapy zafixovány, požádají o stavební povolení. 

 

Paní Smékalová: je vypracována dopravní studie? Nemá směna pozemků vliv na 

fixování nové základní školy? 

Ing. Filip Ranoš: proběhla malá EIA, řeší se to. Škola je fixovaná, směna pozemků nemá 

vliv. 

Starosta navrhl svolat mimořádné zasedání výboru stavebního a pro životní prostředí, 

který se bude týkat výše uvedených bodů. Navrhuje se termín 3. 6. 2024 v 17.30 hodin 

v zasedací místnosti hasičské zbrojnice. 

 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí informace o zpracování podkladové studie lokality Trojúhelník – 

Újezd u Průhonic zpracovanou v  02/2024 společností ARCHUM architekti, s. r. o., 

II. ukládá předsedovi výboru stavebního a pro životní prostředí svolat veřejné jednání 

na 3. 6. 2024 v 17:30 v zasedací místnosti hasičské zbrojnice. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Ivan Křížek) 
Návrh byl přijat. 
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c) Stavba č. 0101 TV Újezd, Etapa 0004 Komunikace – rozšíření 

komunikace Formanská 

Předseda výboru Ing. Filip Ranoš informoval o jednání výrobního výboru k PD „Stavby č. 

0101 TV Újezd, Etapa 0004 Komunikace – Rozšíření komunikace Formanská“. Nově byl 

záměr rozšířen o retenční nádrž na vodoteči Formanka a plochu zařízení staveniště 

včetně přívodu elektro. Do konce června se předpokládá zahájení společného řízení na 

komunikaci. Na vodovodní přivaděč DN1000 a výtlaky kanalizace budou vedena 

samostatná řízení. Součástí stavby jsou dvě okružní křižovatky, rozšíření vozovky, 

chodník podél jižní strany, smíšená stezka pro chodce a cyklisty podél severní strany, 

zastávkové zálivy, přechody pro chodce se středovými ostrůvky a dešťová kanalizace. PD 

je koordinována s vodovodním přivaděčem, výtlaky kanalizace a dalšími záměry. 

Výbor stavební a pro životní prostředí vzal informace na vědomí a doporučil souhlasit 

s budoucím převzetím retenční nádrže do správy městské části. 

 

Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. K bodu nebyly podány připomínky či 

dotazy. 

 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí informace o jednání výrobního výboru 

konaného dne 7. 2. 2024 k projektové dokumentaci „Stavby č. 0101 TV Újezd, Etapa 0004 

Komunikace – Rozšíření komunikace Formanská“. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

 

d) Lokalita V Potocích – změna projektu ze samostatných vil na 

dvojdomy 

Předseda výboru Ing. Filip Ranoš informoval o žádosti o vyjádření ke změně záměru 

výstavby rodinných domů na pozemcích parc. č. 608/2 a sousedních východně od ulice 

K Motelu. Původní záměr obsahoval 13 RD na pozemcích o velikosti 666–897 m2, 

umístěných po obou stranách komunikace vycházející z jižního konce ulice K Motelu.  

Nově se navrhuje realizovat 13 dvojdomů, tj. celkem 26 RD o celkové kapacitě 3892 m2 

HPP.  Ve stavebním výboru 12. 4. a v ZMČ 19. 4. 2023 byl projednán záměr výstavby 15 

RD západně od ulice K Motelu, na pozemcích jiných vlastníků. ZMČ požadovalo mj. 

realizovat prodloužení ulice K Motelu v šířce uličního prostoru min. 8 m, včetně povrchů a 

sítí. 

Výbor stavební a pro životní prostředí informace projednal a doporučil zahrnout do záměru 

i prodloužení komunikace K Motelu až k jižní hranici plochy OB-B, v šířce uličního prostoru 

min. 8m, včetně povrchů a sítí, koordinace záměru s možnou výstavbou západně od ulice 

K Motelu, uzavřít smlouvu o spolupráci a příspěvku na občanskou vybavenost a uzavřít 

smlouvu o budoucím převzetí a příspěvku na údržbu komunikací. 

Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. 
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Jana Draštíková: obává se navýšení dopravního zatížení v lokalitě, ulice K Motelu je velmi 

úzká. 

Pan Smékal: je potřeba uchopit celou lokalitu a zkoordinovat výstavbu 

Proběhla diskuse týkající se řešení lokality „V Potocích“. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd nesouhlasí s návrhem na změnu záměru výstavby na 

pozemcích parc. č. 608/2 a sousedních, k. ú. Újezd u Průhonic, z 13 rodinných domů na 

13 dvojdomů (26 rodinných domů).  

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

7. Zápis z jednání finančního výboru 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková informovala o jednání konaném dne 

17. 4. 2024. Na programu jednání bylo osm bodů:  

1) úprava rozpočtu k 04/2024 – viz bod č. 8 dnešního jednání ZMČ 

2) návrh závěrečného účtu za rok 2023 – je zveřejněn na úřední desce MČ a bude na 

programu jednání příštího jednání ZMČ, finanční výbor návrh závěrečného účtu 

projednal a byl seznámen se všemi 20 přílohami (Zpráva o výsledku přezkoumání 

hospodaření, Záznam z jednání o finančním vypořádání, Výkaz FIN 120 MČ Praha-

Újezd, Výkaz FIN 2-12 MČ Praha-Újezd, Rozvaha k 31. 12. 2023 MČ Praha-Újezd, 

Výkaz zisku a ztráty k 31. 12. 2023 MČ Praha-Újezd, Příloha k 31. 12. 2023 MČ 

Praha-Újezd, Přehled o peněžních tocích k 31. 12. 2023 MČ Praha-Újezd, Přehled 

o změnách vlastního kapitálu k 31. 12. 2023 MČ Praha-Újezd, Přehled o pohybu 

dlouhodobého majetku k 31. 12. 2032 MČ Praha-Újezd, Inventarizační zpráva MČ 

Praha-Újezd, Rozvaha k 31. 12. 2023 MŠ Formanská, Výkaz zisku a ztráty k 31. 

12. 2023 MŠ Formanská, Příloha k 31. 12. 2023 MŠ Formanská, Rozvaha k 31. 12. 

2023 ZŠ Formanská, Výkaz zisku a ztráty k 31. 12. 2023 ZŠ Formanská, Příloha k 

31. 12. 2023 ZŠ Formanská, Rozvaha k 31. 12. 2023 Technické služby Újezd, 

s.r.o., Výkaz zisku a ztráty k 31. 12. 2023 Technické služby Újezd, s.r.o., Příloha k 

31. 12. 2023 Technické služby Újezd, s.r.o.). Otázky a připomínky k závěrečnému 

účtu budou zodpovězeny na příštím zasedání ZMČ, finanční výbor neměl námitky. 

3)  schválení účetní závěrky městské části, mateřské a základní školy a TSÚ za rok 

2023 – bude se schvalovat na příštím zasedání ZMČ, finanční výbor neměl námitky  

4) žádosti příspěvkových organizací o převedení hospodářského výsledku z roku 2023 

– finanční výbor projednal žádost mateřské školy, základní škola svou žádost 

zaslala až po jednání výboru, finanční výbor doporučil rozdělit hospodářský 

výsledek dle žádostí  

5) žádost o sponzorský dar pro Policii ČR – viz bod č. 11 dnešního jednání ZMČ 

6) žádost o sponzorský dar pro Městské sdružení hasičů hl. m. Prahy – viz bod č. 12 

dnešního jednání ZMČ 

7) obnovení termínovaných vkladů – viz bod č. 9 dnešního jednání ZMČ 

8) porovnání úplat příspěvků za předškolní a zájmové vzdělávání s pražskými a 

středočeskými MŠ a ZŠ – pan Tuček navrhl porovnat částky s okolními městskými 

částmi a středočeskými obcemi 
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Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. K bodu nebyly podány připomínky či 

dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí zápis z jednání finančního výboru ze dne 

17. 4. 2024. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

8. Úprava rozpočtu k 04/2024 

Předsedkyně finančního výboru předložila úpravy rozpočtu k březnu 2024, které v krátkosti 

okomentovala. Jedná se o přesun mezi jednotlivými položkami schváleného rozpočtu: 

250 000 Kč, odměny členů zastupitelstva – částka se přesunuje z položky 5023 - Odměny 

členů zastupitelstev obcí a krajů na položku 5021 - Ostatní osobní výdaje.   

260 000 Kč, podchod pod dálnicí – z důvodu změny investora (TSK) se částka přesouvá 
na položku MŠ Formanská (konkrétně na opravu vzduchotechniky v MŠ Vodnická a 
úpravu zahradního domku sloužícího ZŠ Formanská). 

Finanční výbor na svém jednání dne 17. 4. 2024 doporučil výše uvedené úpravy rozpočtu 

schválit. 

Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. K bodu nebyly podány připomínky či 

dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje úpravy rozpočtu k 04/2024 dle přílohy č. 1. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

9. Schválení obnovení termínovaných vkladů 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková informovala o splatnosti 

termínovaných vkladů. Jedná se o tři smlouvy uzavřené s ČSOB dne 21. 2. 2023. ZMČ již 

dvakrát odsouhlasovalo jejich prodloužení. 

Firemní bankéř ČSOB podal městské části nabídku zhodnocení na různá období (1M – 

3,95 % p. a.,  3M – 3,70 % p. a., 6M – 3,35 % p. a. a 2 M – 2,80 % p. a.) s tím, že se 

očekává další pokles úroků. 

Finanční výbor na svém jednání dne 17. 4. 2024 doporučil schválit obnovení Smluv o účtu 

s délkou vkladu 3 měsíce s objemem vázaných finančních prostředků ve výši 25 000 000 

Kč.  

Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. 

Místostarostka paní Hana Petrová uvedla, že se jedná o finanční rezervu městské části 

s tím, že na provoz městské části posílá HMP finanční prostředky každé čtvrtletí.  

Z důvodu předpokládaného poklesu úrokových sazeb se navrhuje obnovit termínované 

vklady na dobu 6 měsíců. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Bere na vědomí, že termínované vklady uzavřené na dobu určitou 3 měsíců s 

úrokovou sazbou 4,80 % p. a. mají splatnost: číslo účtu 319369037/0300 dne 

https://www.ucetniportal.cz/wiki/html?item=14402
https://www.ucetniportal.cz/wiki/html?item=14402
https://www.ucetniportal.cz/wiki/html?item=14400


14 
 

7. 5. 2024, číslo účtu 319368915/0300 dne 7. 5. 2024 a číslo účtu 319368747/0300 

dne 8. 5. 2024. 

II. Schvaluje obnovení Smluv o účtu „Termínovaný vklad na dobu určitou“ číslo 

319369037/0300, číslo 319368915/0300 a číslo 319368747/0300, uzavřených dne 

21. 2. 2023 s Československou obchodní bankou, a. s., Radlická 333/150, 150 57 

Praha 5, IČO: 00001350, s délkou vkladu 6 měsíců. Objem vázaných finančních 

prostředků na termínovaných vkladech činí 25 000 000 Kč. Součástí vkladů jsou 

vyúčtované úroky připsané ve prospěch účtu jako součást úročené jistiny. 

III. Ukládá starostovi podepsat obnovené Smlouvy o účtu „Termínovaný vklad na dobu 

určitou“ dle odst. II. 

pro: 9 členů 

proti: 0 členů 

zdržel: 0 členů 

Návrh byl přijat. 

10. Informace o rozhodnutích starosty 

Starosta informoval o vydaných rozhodnutích č. 11/2024 – stanovení úplaty za předškolní 

vzdělávání v MŠ ve výši 1 500 Kč a za zájmové vzdělávání ve školní družině ZŠ 

Formanská ve výši 600 Kč a č. 12/2024 týkající se poskytnutých a ponechaných dotací. 

Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. K bodu nebyly podány připomínky či 

dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí: 

a) rozhodnutí starosty č. 11/2024 týkající se stanovení měsíční úplaty na školní rok 

2024/2025 za předškolní vzdělávání v Mateřské škole Formanská a za zájmové 

vzdělávání ve školní družině Základní školy Formanská, 

b) rozhodnutí starosty č. 12/2024 týkající se schválení úprav rozpočtu v souvislosti 

s poskytnutím účelové investiční dotace z investiční rezervy pro MČ HMP v 

rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2024 ve výši 5 000 000 Kč a ponechání 

nevyčerpaných finančních prostředků z dotací poskytnutých městské části v 

roce 2023 ve výši 965 200 Kč a ve výši 109 300 Kč. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

11.   Žádost o poskytnutí sponzorského daru pro Policii ČR, Obvodní 

ředitelství policie Praha IV 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková informovala o žádosti Obvodního 

ředitelství policie Praha IV o zakoupení věcných darů v hodnotě cca 50 000 Kč.  

Z důvodů úzké spolupráce při pořádání kulturních a sportovních akcí (dětský den, Den bez 

aut) finanční výbor doporučil souhlasit s pořízením darů na materiálně technické 

dovybavení pro Policii České republiky, dle předložené žádosti. 
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Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. K bodu nebyly podány připomínky či 

dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd 

I. schvaluje poskytnutí věcného daru Policii České republiky, Krajskému ředitelství 

policie hlavního města Prahy, se sídlem Kongresová 1666/2, 140 00 Praha 4, IČO: 

751 51 472, Obvodní ředitelství Praha IV, skládajícího se z 2 ks kávovarů, 2 ks 

monitorů k PC, 2 ks napěňovačů mléka a 5 ks ergonomických myší v celkové 

hodnotě maximálně 50 000 Kč včetně DPH, 

II. ukládá starostovi uzavřít smluvní vztah na dar uvedený v odst. I. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

12. Žádost o poskytnutí sponzorského daru pro Městské sdružení 

hasičů HMP 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková předložila žádost Městského sdružení 

hasičů hl. m. Prahy o sponzorský dar určený na pořádání mistrovství České republiky 

v požárním sportu mladých hasičů – hry Plamen. Jelikož městská část dlouhodobě 

podporuje dobrovolné hasiče, včetně mládeže, Finanční výbor doporučil poskytnout 

sponzorský dar určený na pořádání výše uvedeného mistrovství ve výši 10 000 Kč, i přes 

to, že se tohoto závodu neúčastní mladí hasiči SDH Praha-Újezd. 

Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. K bodu nebyly podány připomínky či 

dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. schvaluje poskytnutí sponzorského daru ve výši 10 000 Kč pro SH ČMS - Městské 

sdružení hasičů hl. m. Prahy, Ohradní 1166/26, Praha 4 – Michle, IČ: 49370171 na 

podporu akce Mistrovství České republiky v požárním sportu mladých hasičů 2024 

– hry Plamen, 

II. ukládá starostovi uzavřít smluvní vztah na dar uvedený v odst. I. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

13. MŠ Formanská – předání do užívání venkovních herních prvků 

Starosta navrhl tento bod vyřadit z dnešního jednání zastupitelstva a odložit ho na příští 

zasedání zastupitelstva. 

Zastupitelstvo MČ Praha – Újezd odkládá bod č. 13 „MŠ Formanská – předání do užívání 

venkovních herních prvků“ na příští zasedání ZMČ.  

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 
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14. Schválení převodu hmotného majetku – stavba č. 0101 TV 

Újezd, etapa 0011, Nad Výpustí 

Starosta předložil žádost HMP o převedení hmotného majetku z HMP do správy městské 

části. Jedná se o rekonstrukci komunikace Nad Výpustí v celkové výši investice 

3 181 278,66 Kč.  

Starosta vyzval přítomné k podání připomínek. K bodu nebyly podány připomínky či 

dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha – Újezd: 

I. Schvaluje přijetí hmotného majetku získaného investiční výstavbou do správy 

městské části od Hlavního města Prahy, odboru investičního. Předmětem převodu 

je stavba TV Újezd, etapa 0011, Nad Výpustí, v celkové pořizovací ceně ve výši 

3 181 278,66 Kč.  

II. Ukládá starostovi podepsat protokol o převodu hmotného majetku získaného 

investiční výstavbou včetně předání a převzetí a následného předání do správy.  

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

15. Technické služby Újezd s. r. o. – schválení smlouvy o údržbě 
komunikací a zeleně 

Starosta navrhl tento bod vyřadit z dnešního jednání zastupitelstva a odložit ho na příští 

zasedání zastupitelstva. 

Zastupitelstvo MČ Praha – Újezd odkládá bod č. 15 „Technické služby Újezd, s. r. o. – 

schválení smlouvy o údržbě komunikací a zeleně“ na příští zasedání ZMČ. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

16. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 18/2024 

Trvá bod č. 7 zápisu č. 14/2023 „Fotovoltaická elektrárna – záměr realizace“ – v současné 

době se připravuje výzva k podání nabídek na instalaci FV elektráren, kompletují se 

podklady k výzvě, výkaz výměr a rozpočet.  

Trvá bod č. 16 zápisu č. 18/2024 „Prodloužení funkčního období dozorčí rady Technických 

služeb Újezd, s. r. o.“. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí informace o plnění usnesení zápisu č. 

18/2024. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

17. Různé 



17 
 

a)  Termín zasedání ZMČ – 22. května 2024 

Příští zasedání zastupitelstva se koná 22. května 2024 od 17.30 hodin v zasedací 

místnosti hasičské zbrojnice, Nad Statkem 580. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje termín zasedání zastupitelstva 22. května 2024 

od 17.30 hodin v zasedací místnosti hasičské zbrojnice, Nad Statkem 580. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

b) Informace o kulturních a jiných akcích 

30. 4. 2024 – stavění májky od 16.00 hodin a pálení čarodějnic od 18.00 hodin 

25. 5. 2024 od 14.00 hodin – Májová veselice 

c)    Termín jednání výboru stavebního a pro životní prostředí 

Výbor stavební a pro životní prostředí bude zasedat v pondělí 13. května 2024. 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 21.00 hodin dne 24. 4. 2024. 

Zapsala dne 24. 4. 2024 Pavla Pitrmanová, tajemnice úřadu. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
člen ZMČ ověřovatel              člen ZMČ ověřovatel  
 
 
                          starosta 


